
 Číslo materiálu: 05/1 

Komise: Komise pro rozvoj města a investice 

Datum:   30. 11. 2017 

Přítomni: 

 

Hosté: 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Mgr. Silvia Doušová, Mgr. Jindřich Kozák, p. Radim Fedorovič, Ing. Vlastimil 

Kapička, Ing. Dominika Zelená, DiS. 

 

 

 

RNDr. Ivo Šanc, CSc., Ing. Miroslav Železný 

 

 Ing. Tomáš Pilc  

 

Člen RM: Ing. Tomáš Pilc, p. Radim Fedorovič, 

Příští jednání: Datum bude upřesněn 

 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

Rada města  

I. bere na vědomí zápis z komise pro rozvoj města a investice ze dne 30. 11. 2017 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 
1. Zahájení jednání - přivítání členů, prezence, organizační záležitosti, seznámení komise s 

programem jednání, úvodní slovo předsedkyně komise. Novou zapisovatelkou komise je Ing. 

Dominika Zelená, DiS. 

 

2. Projednávané body: 

Předsedkyně komise Mgr. Silvia Doušová informovala přítomné členy o:  
- žádosti, kterou zaslala Ing. Janálovi ohledně poskytnutí informací k realizovaným 

event. chystaným projektům. Na žádost nepřišla do termínu uskutečnění komise žádná 

odpověď. Předsedkyně komise navrhuje, aby byla veřejnost o realizovaných i připravovaných 

projektech informována na webovém portálu města. 

 

p. Radim Fedorovič – informoval, že nové autobusové zastávky v jádru města budou 

obsluhovány od příštího roku. Ve zkušební době bude sledována jejich vytíženost. Spoje budou 

jezdit po 30ti minutách. 

Dále p. Fedorovič informoval o novém přímém spojení Sídliště – Sportovní zařízení, které bude 

realizováno přibližně ve 2. polovině příštího roku. A o úpravě autobusových linek. 

 

Mgr. Jindřich Kozák  - vznesl dotaz, kdy se bude realizovat kanalizace v obci Neškaredice. Dle 

slov p. Radima Fedoroviče se letos městu nepodařilo získat dotaci. V příštím roce se bude 

žádat znovu. Dále Mgr. Jindřich Kozák konstatoval, že Neškaredice potřebují lepší dopravní 

dostupnost do Kutné Hory. 

 

Mgr. Silvia Doušová – p. Dačická má zájem o odkoupení 3 budov od města (cukrovar, 

malínská škola, budova v ul. Táborská č. p. 71) jaké má s nimi záměry? V budově ul. Táborská 

č. p. 71 jsou plánovány startovací byty a v malínské škole komunitní centrum. 

 

3. Závěr  - diskuse k projednávaným tématům  

- Ing. Vlastimil Kapička poskytl informace o aktuálním stavu nového územního plánu 

- parkování v Kutné Hoře  

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM:  

   Žádáme, aby byly na internetovém portálu města zveřejňovány všechny realizované i 

chystané (v případě schválených dotací) projekty města (studie, vizualizace). V současné chvíli 

jsou tam jen některé.  

 



  

 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

 

 

Zapsal :                          Ing. Dominika Zelená, DiS. 
Elektronicky ověřil :  Mgr. Silvia Doušová 


